

小一統一派位註冊安排

小一統一派位結果通知將於6月1日或2日公佈。家長可參閱下列由教育局公布的資訊：

1. [小一入學統籌辦法](#)
2. [小一入學統籌辦法的常見問題](#)

根據教育局指引，本校於辦理小一統一派位註冊手續時將有以下安排：

1. 為減少人群聚集及輪候時間，家長需按 貴子女之小一入學申請編號的最後一個數字，於下列指定時間辦理註冊手續：

小一入學申請編號的 最後一個數字	辦理註冊手續日期及時間	《小一註冊證》夾附給家長 的指示文件的顏色
0、1、2	2022年6月7日（星期二） 上午9時至正午12時	粉紅色
3、4	2022年6月7日（星期二） 下午2時至4時	黃色
5、6、7	2022年6月8日（星期三） 上午9時至正午12時	藍色
8、9	2022年6月8日（星期三） 下午2時至4時	綠色
如家長未能於上述指定時間辦理註冊手續，可於6月9日（星期四） 上午9時至正午12時或下午2時至4時到本校辦理相關手續。		

2. 家長毋須攜同子女到本校辦理註冊手續。
3. 家長到本校辦理註冊手續時，應配戴口罩，並遵從相關的防疫措施及保持社交距離。
4. 若家長未能在指定日期及時間內辦理入學註冊手續，請事先致電本校另作安排，否則本校將視之為放棄學位論。

Arrangements for Primary One Registration (Central Allocation)

Results of Central Allocation shall be released on 1st to 2nd June 2022. Parents can refer to the following information issued by the Education Bureau (EDB):

1. [Primary One Admission \(POA\) System](#)
2. [Frequently Asked Questions on POA System](#)

According to the guidelines set out by the EDB, our school shall have the following arrangements for the Primary One Registration (Central Allocation):

1. To avoid crowd gatherings and shorten waiting times, parents are requested to arrive at school for registration according to the last digit of the POA application number:

Last digit of the POA application number	Registration date and time	Colour of the attached documents together with the Primary One Registration Form
0, 1, 2	7 th June 2022 (Tuesday) 9:00 a.m. – 12:00 noon	Pink
3, 4	7 th June 2022 (Tuesday) 2:00 p.m. – 4:00 p.m.	Yellow
5, 6, 7	8 th June 2022 (Wednesday) 9:00 a.m. – 12:00 noon	Blue
8, 9	8 th June 2022 (Wednesday) 2:00 p.m. – 4:00 p.m.	Green

Should parents fail to register at the abovementioned time, please arrive at school on 9th June (Thursday) from 9:00 a.m. to 12 noon or from 2:00 p.m. to 4:00 p.m. to complete the registration procedures.

2. Parents are not required to bring their child to school for the registration procedures.
3. Parents must wear masks, avoid crowd gatherings and comply vigilantly with the stringent infection control measures upon entry to the school premises.
4. Failure to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the place offered to students. Please inform the school in advance should parents not be able to complete the registration procedures within the period.